



9th Annual Meeting of the IGC TRACECA
Meeting of the Permanent Secretariat of the IGC TRACECA
Coordination Meeting
Bucharest / Romania 23rd – 24th of November

LOGISTIC AGENDA

Tuesday,
22nd November 2011

- Arrival of all participants to Bucharest. Transfer from Airport to the **Marriott Bucharest Grand Hotel arranged by the Romanian Party.**
- Address of the Hotel: Calea 13 Septembrie 90 district 5 Bucharest, 050726 Romania - Phone: + 40-21-4030000

COUNTRIES' OFFICIAL DELEGATES Your accommodation is paid by the IDEA project, including breakfast. Any extras: mini bar, telephone, dry cleaning, etc, will be paid by you.

Wednesday,
23rd November 2011

- Meeting from 8:30 till 17:30, in **Marriott Bucharest Grand Hotel**, "Salon CD"
- Lunch break from 13:00 till 14:00, 2 coffee breaks will be offered
- Meet in the lobby of **Marriott Hotel** at 19:00
- DINNER in "**Jaristea**" at 19:30. Restaurant hosted by the Romanian Government.

Thursday,
24th November 2011

- Meet in the lobby of **Marriott Hotel** at 8:45
- Meeting from 9:30 till 17:30 will be held in the "**Human Rights**" Conference Room of the Parliament of Romania Address: Bucuresti, Palatul Parlamentului, Str. Izvor, nr. 2 – 4
- Lunch break from 13:00 till 14:30, in the "**BRÂNCOVENESC**" Salon of the Parliament of Romania 2 coffee breaks will be offered.
- Meet in the lobby of **Marriott Hotel** at 19:15
- Official DINNER in "**Casa Doina**" at 20:00 hosted by the Romanian Government.

Friday,
25th November 2011

- Transfer of all participants will be arranged by Romanian Party.

Contacts - for additional information please contact:

Ionut Lacusta, NS TRACECA in Romania, T: +40 743-240080, ionut.lacusta@mt.ro

Samira Rafizade, Expert of the PS IGC TRACECA, T: +99451 960 00 85, s.rafizadeh@ps.traceca-org.org

Fidan Yusibova, IDEA project office; T: + 99450 782 57 19, +99450 782 57 19, fidan.idea@gmail.com

Notice

Please keep your boarding passes/ train invoices as these are very important documents for reimbursement and per diem. Please hand over the boarding passes/ train invoices to IDEA project before leaving Bucharest.

THE HOTEL'S CHECK-IN TIME IS 15:00 AND CHECK- OUT TIME IS 12:00 NOON.

You are responsible for incidentals you use at the hotel. A deposit will be requested at check in.



9th Annual Meeting of the IGC TRACECA
Meeting of the Permanent Secretariat of the IGC TRACECA
Coordination Meeting
Bucharest / Romania 23rd – 24th of November

ЛОГИСТИЧЕСКАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ

Вторник,
22 ноября 2011

- Прибытие всех участников в Бухарест. Приезд в гостиницу **Marriott Bucharest Grand**. *Трансфер из аэропорта в отель организован Румынской Стороной*
- Адрес: Calea 13 Septembrie 90, district 5 · Бухарест, 050726 Румыния; Тел: + 40-21-4030000

ОФИЦИАЛЬНЫЕ ДЕЛЕГАТЫ ОТ СТРАН Ваше размещение оплачено проектом ИДЕА. Любые дополнительные расходы: мини бар, телефон, химчистка, и т.д., будут оплачены вами.

Среда,
23 ноября 2011

- Заседание с 8:30 до 17:30 в гостинице **Marriott Bucharest Grand**, Зал CD
- Перерыв на обед с 13:00 до 14:00, 2 кофе-брейка будет предложено.
- Сбор в фойе гостиницы Мариотт в 19:00.
- УЖИН в 19:30, организованный Правительством Румынии. Ресторан «**Жариштя**»

Четверг,
24 ноября 2011

- Сбор в фойе гостиницы Мариотт в 8:45
- Заседание с 9:30 до 17:30. Место проведения: Зал заседаний «**Human Rights**» Парламента Румынии
Адрес: Bucuresti, Palatul Parlamentului, Str. Izvor, nr. 2 – 4
- Перерыв на обед с 13:00 до 14:30, в салоне «**BRANCOVENESC**» Парламента Румынии
2 кофе-брейка будет предложено.
- Сбор в фойе гостиницы Мариотт в 19:15
- Официальный УЖИН в 20:00, организованный Правительством Румынии. Ресторан «**Casa Doina**»

Пятница,
25 ноября 2011

- Отъезд всех участников организован Румынской Стороной

Контактные данные - для дополнительной информации просим связаться:

Йонуц Лакуста, НС ТРАСЕКА в Румынии; Т: +40 743-240080, ionut.lacusta@mt.ro

Самира Рафизаде, Эксперт ПС МПК ТРАСЕКА; Т: +99451 960 00 85, s.rafizadeh@ps.traceca-org.org

Фидан Юсибова, Проект ИДЕА; Т: +99450 782 57 19, fidan.idea@gmail.com

Примечание Просим сохранить ваши посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд так как данные документы важны при возмещении вам затрат и выплате суточных. Просим передать посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд представителям проекта ИДЕА до того как вы покинете Бухарест.

ВРЕМЯ ЗАСЕЛЕНИЯ в гостинице 15:00, время выезда 12:00

Вы несете ответственность за ваши дополнительные расходы в отеле, Депозит будет запрошен во время заселения.